
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANEN T DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 4 d’abril de 2013  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 22:45 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
 Florentí J. Ruiz Allué particular 
 Jordi Gómez Barrero particular 
 Lluís Prat Pineda Club Esportiu La Batllòria 
   
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteix el regidor Josep Capote Martín. 
Ha excusat l’assistència el Sr. Jesús Liñán Ruiz  
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior 
2. Informació de les comissions 
3. Informació de la presidenta 
4. Precs i preguntes 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 7 de març de 2013 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. INFORMACIÓ DE LES COMISSIONS 

- Comissió d’Esports, Joventut, Infància i Gent Gra n 

En primer lloc, intervé el Sr. Josep Capote per informar que, en referència a la queixa feta en la 
darrera sessió ordinària sobre la necessitat de que el peó d’Esports que fa el marcatge del 
Camp de Futbol romangui més hores a l’equipament els dies de partit, s’ha establert que 
aquest es quedi 5 hores i ½ els dies que hi ha partit; 2 hores i ½ els dies que no hi hagi partit i 
els dissabtes que no es juguin partits de lliga, es quedarà 4 hores.  

El Sr. Capote també comenta que s’està valorant la possibilitat de posar reg automàtic al Camp 
de Futbol.  

El Sr. Lluís Prat diu que el reg automàtic seria una bona solució, perquè la mànega que tenen 
al camp és insuficient per regar tota la superfície i els aspersors tampoc arriben a tot arreu. 



Pel que fa el tema dels contenidors de reciclatge de piles que demanava el Sr. Joan Xamaní, el 
Sr. Capote comenta que s’ha comprovat que a La Batllòria ja es disposa de 4 punts de 
recollida. 

- Comissió d’Espai Públic i Entorn 

Intervé el Sr. Jordi Gómez per dir que la boca de reg de sota el pont encara està embussada. 

El Sr. Capote demana que es faci una fotografia per fer-la arribar a l’àrea de Territori, àmbit 
d’Espai Públic perquè en tinguin coneixement i s’ho vinguin a mirar. 

Seguidament, el Sr. Prat comenta que hi ha dos comerciants que li han traslladat la seva 
inquietud respecte a les obres que s’iniciaran properament al carrer Major. Han demanat que 
es posi algun tipus de senyalització perquè la gent no tingui dificultats per poder accedir als 
establiments comercials. 

La Sra. presidenta explica que ja s’ha previst la senyalització pertinent mentre durin les obres 
de la plataforma única al carrer Major, i que s’inicien el proper dilluns 11 de març.  

El Sr. Capote li comenta a la Sra. presidenta que li farà arribar el plànol amb les afectacions 
previstes arran de les obres del carrer Major i apunta que mirarà de que s’instal·lin rètols de 
senyalització dels establiments comercials.  

Tot seguit, diu que l’ajuntament ja ha encarregat el màstil, sense bandera, que s’ha d’instal·lar a 
La Batllòria i pregunta quina és la ubicació exacta. 

La Sra. presidenta respon que ho preguntarà a l’entitat que va demanar aquest màstil per la 
celebració dels actes de la diada. En tot cas –diu- quan tot estigui a punt per instal·lar en 
tornem a parlar.  

3. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La Sra. presidenta informa de que el tema de la bonificació pel transport urbà ja està 
solucionat. Tant les persones majors de 65 anys com les persones menors de 16 i les que 
tenen la mobilitat reduïda, podran disposar de la targeta T10. Aquesta targeta es pot demanar a 
Les Casetes i cal tenir en compte que només es pot pagar amb targeta de crèdit. El servei de 
transport el continuarà fent l’Hispano Hilarienca. 

M’ha fet arribat una resolució d’Alcaldia de data 6 de març de 2013 en resposta a la sol·licitud 
del Sr. Toni Hernández per instal·lar una pantalla gegant al Bar el Temple per emetre els partits 
de futbol. Sembla ser que d’acord amb l’informe del Responsable d’Avaluació i Gestió de la 
Contaminació Acústica del Servei per a la Prevenció de la contaminació Acústica Lluminosa de 
la Direcció General de Qualitat Ambiental, la instal·lació d’una pantalla per veure partits de 
futbol pot estar inclosa com a activitat d’interès social quan es tracti d’una ocasió excepcional 
(com ara una final d’algun campionat) però no com a una activitat de caràcter periòdic.  
 
Per tant, queda entès que no és possible donar l’autorització al Sr. Hernández per poder 
instal·lar la pantalla. 
 
El Sr. Prat apunta que, en tot cas, excepcionalment i per partits de més interès es pot demanar 
la instal·lació d’una pantalla a la Plaça.    

Hi va haver una reunió amb les entitats per acordar com es podien repartir els espai de 
l’Escola. Es va decidir que una de les aules s¡utilitzaria com a magatzem. Cal tenir en compte, 
que l’equipament pertany al departament d’Ensenyament de la Generalitat, que és qui ens 
cedeix l’ús de l’espai perquè l’utilitzin puntualment les entitats. Hi haurà una nova reunió per 
concretar. 

Ja es va aprovar per Junta de Govern Local la contractació per a la renovació dels jocs infantils 
a Royal Park. 

 



5. PRECS I PREGUNTES 

Ningú té cap prec ni pregunta per formular. 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:45 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 


